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                                   Protokół nr V/2024 

 z dnia 24 września 2024r 

Obradom sesji przewodniczyła Pani Elżbieta Nowak — Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz. Sesja  

rozpoczęła się 24 września br. o godzinie 16:00 w sali sesyjnej urzędu gminy a zakończyła o godzinie 

17:55 tego samego dnia.  

Ad. 1)  

ad 1) Przewodnicząca Rady Gminy na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym otworzyła obrady V sesji IX kadencji Rady Gminy Lubasz.  

Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że na 15 radnych ustawowego składu obecnych jest 14 

radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków rady. 

Obecni: 

1. Żaneta Andrzejewska 

2. Leszek Arend 

3. Sławomir Dams 

4. Paweł Dobosz 

5. Katarzyna Fiałkowska 

6. Monika Golik 

7. Łukasz Graj 

8. Andrzej Macyszyn 

9. Zbigniew Magdziarz 

10. Hubert Niezborała 

11. Elżbieta Nowak 

12. Michał Stawujak 

13. Bogumiła Szewczyk 

14. Lucyna Urbaniak – Pielka 

15. Sławomir Wójcik 

 

Następnie serdecznie powitała Wójta Gminy, Skarbnika Gminy. Powitała również wszystkich 

dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz zaproszonych gości. 
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ad 2) wybór  sekretarza obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy na sekretarza obrad zaproponowała kolejnego radnego Panią Katarzynę 

Fiałkowską, która wyraziła zgodę aby być sekretarzem obrad.  

 

Głosowano w sprawie wyboru  sekretarza obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Żaneta Andrzejewska, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, 

Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła 

Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Fiałkowska 

NIEOBECNI (2) 

Leszek Arend, Monika Golik 

Przewodnicząca po głosowaniu stwierdziła, że sekretarzem obrad została Pani Katarzyna 

Fiałkowska. 

ad 3) przedstawienie porządku obrad 

Przewodnicząca powiedziała, że porządek obrad został radnym doręczony i zapytała wójta i radnych 

czy maja jakieś inne propozycje? 

Zgłosił się wójt i zaproponował zdjęcie z porządku obrad 2 uchwał dotyczących: 

- pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko – trzcianeckiemu – chodnik Sławno, 

- pomocy finansowej powiatowi czarnkowsko – trzcianeckiemu – chodnik Krucz. 

Wobec tego poprosiła radnych o zagłosowanie w sprawie zmiany porządku obrad sesji. 

Porządek obrad przed zmianą: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 1) otwarcie i stwierdzenie kworum 

 2) wybór  sekretarza obrad 

 3) przedstawienie porządku obrad 
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 4) przyjęcie protokołu z III i IV sesji RG 

 5) informacja o realizacji uchwał podjętych w trakcie obrad IV sesji RG 

2. Sprawozdanie wójta w okresie między sesjami 

3. Informacja o stanie dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich. 

4. Sprawozdanie z działalności Klubów Sportowych działających na terenie Gminy Lubasz: RADWAN, 

Nordic Walking, Optimum. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024, w tym o wynikach 

egzaminów. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na grunty rolne stanowiące własność 

Gminy Lubasz do 3 lat. 

 2) przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia  wniosku o dofinansowanie w ramach programu 

priorytetowego  "Wymiana źródeł ciepła  i poprawa  efektywności  energetycznej szkół"  pod nazwą 

„Przebudowa kotłowni  opalanej  paliwem stałym  dla potrzeb grzewczych Publicznej Szkoły 

Podstawowej im. ppłk. Zdzisława Orłowskiego w Lubaszu przy ul. Szkolnej 6" 

 3) przyznania w 2025 roku dotacji dla parafii rzymsko - katolickiej pw. Narodzenia NMP w Lubaszu na 

prace związane z ochroną zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

 4) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko - Trzcianeckiemu - chodnik Sławno 

 5) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko - Trzcianeckiemu - chodnik Krucz 

 6) zmiany uchwały Nr LXI/478/2024 Rady Gminy Lubasz z dnia 6 lutego 2024r w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko - Trzcianeckiemu na organizowanie publicznego transportu 

zbiorowego 

 7) szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Lubasz na 

lata 2025-2034 

 8) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

 9) zmiany uchwały budżetowej na 2024r 

 10) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubasz na lata 2024 - 2036. 

7. Interpelacje i wnioski. 

8. Zakończenie obrad V sesji RG. 

Głosowano w sprawie przedstawienia porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 
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ZA (13) 

Żaneta Andrzejewska, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Łukasz Graj, 

Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, 

Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Leszek Arend, Monika Golik 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 1) otwarcie i stwierdzenie kworum 

 2) wybór  sekretarza obrad 

 3) przedstawienie porządku obrad 

 4) przyjęcie protokołu z III i IV sesji RG 

 5) informacja o realizacji uchwał podjętych w trakcie obrad IV sesji RG 

2. Sprawozdanie wójta w okresie między sesjami 

3. Informacja o stanie dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich. 

4. Sprawozdanie z działalności Klubów Sportowych działających na terenie Gminy Lubasz: 

RADWAN, Nordic Walking, Optimum. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024, w tym o 

wynikach egzaminów. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na grunty rolne stanowiące 

własność Gminy Lubasz do 3 lat 

 2) przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia  wniosku o dofinansowanie w ramach 

programu priorytetowego  "Wymiana źródeł ciepła  i poprawa  efektywności  energetycznej 

szkół"  pod nazwą „Przebudowa kotłowni  opalanej  paliwem stałym  dla potrzeb grzewczych 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. ppłk. Zdzisława Orłowskiego w Lubaszu przy ul. Szkolnej 

6" 
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 3) przyznania w 2025 roku dotacji dla parafii rzymsko - katolickiej pw. Narodzenia NMP w 

Lubaszu na prace związane z ochroną zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków 

 4) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko - Trzcianeckiemu - chodnik Sławno 

(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 5) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko - Trzcianeckiemu - chodnik Krucz 

(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 6) zmiany uchwały Nr LXI/478/2024 Rady Gminy Lubasz z dnia 6 lutego 2024r w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko - Trzcianeckiemu na organizowanie 

publicznego transportu zbiorowego 

 7) szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Lubasz na lata 2025-2034 

 8) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

 9) zmiany uchwały budżetowej na 2024r 

 10) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubasz na lata 2024 - 2036. 

7. Interpelacje i wnioski. 

8. Zakończenie obrad V sesji RG. 

Radni i wójt nie mieli więcej uwag do porządku obrad, dlatego Przewodnicząca Rady Gminy przeszła 

do następnego punktu porządku obrad. 

ad 4) przyjęcie protokołu z III i IV sesji RG 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że sekretarzem obrad III sesji był  Pan Sławomir Dams. Poprosiła 

go  o przedstawienie protokołu z tej sesji. Pan Sławomir Dams  stwierdził, że zapoznał się  

z protokołem z obrad sesji, która odbyła się 20 czerwca 2024r. Stwierdził, że protokół odzwierciedla 

przebieg sesji  i poprosił radnych o jego przyjęcie bez odczytywania.  

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z III sesji RG 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Żaneta Andrzejewska, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Łukasz Graj, 

Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, 

Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Leszek Arend, Monika Golik 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że sekretarzem obrad IV sesji był  Pan Paweł Dobosz. Poprosiła 

go  o przedstawienie protokołu z tej sesji. Pan Paweł Dobosz  stwierdził, że zapoznał się  

z protokołem z obrad sesji, która odbyła się 25 lipca 2024r. Stwierdził, że protokół odzwierciedla 

przebieg sesji  i poprosił radnych o jego przyjęcie bez odczytywania.  

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcie protokołu z IV sesji RG 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Żaneta Andrzejewska, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Łukasz Graj, 

Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, 

Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Leszek Arend, Monika Golik 

ad 5) informacja o realizacji uchwał podjętych w trakcie obrad IV sesji RG 

Przewodnicząca powiedziała, że radni otrzymali informację o realizacji uchwał podjętych  

w trakcie obrad  IV sesji drogą elektroniczną. 

 

Radni nie mieli do tej informacji uwag, dlatego przeszła do następnego punktu porządku obrad. 
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Ad 2. Sprawozdanie wójta w okresie między sesjami 

Informację o działaniach w okresie między sesjami przedstawił Wójt Gminy Lubasz Marcin Filoda. Wójt 

powiedział: 

„Witam Państwa bardzo serdecznie po przerwie wakacyjnej w trakcie której, mam nadzieję, 

każdy miał możliwość  odpocząć, a teraz z werwą powrócić do pracy. Okres ten był również 

aktywny, jeżeli chodzi o realizację zadań zaplanowanych przez nas w tym roku. Zacznę dziś 

nietypowo, bo od informacji o tym jak aktywnie przebiegały wakacje w naszej gminie. Pogoda 

była sprzyjająca szczególnie jeśli mówimy o sierpniu, a zatem ilość wydarzeń też była ogromna. 

Przypomnę tylko o takich jak : 

1) W ostatni weekend sierpnia 31 sierpnia we wsiach naszej Gminy odbyły się pikniki 

rodzinne z okazji zakończenia wakacji. W Kruczu na boisku wiejskim piknik rozpoczęto 

otwarciem nowego placu zabaw dla dzieci, który wspaniale zdał test podczas imprezy 

oraz zadowolił mieszkańców. W Sokołowie natomiast przy Sali wiejskiej nie zabrakło 

zamku dmuchanego, animatorki, która poprowadziła warsztaty chemiczne oraz różnego 

rodzaju zabawy dla dzieci. Tego dnia odbył się również festyn we wsi Prusinowo. Na 

pięknym placu zabaw rozbrzmiewał śmiech dzieci i dorosłych podczas festynu z okazji 

pożegnania wakacji. Podobne festyny kończące lato czy też te w trakcie jego trwania 

odbyły się prawie we wszystkich wsiach  - w Sławnie, Stajkowie, w  Nowinie zajecia i 

spotkania trwały przez całe wakacje, Dębe jako tradycyjny Dzień Dębego, Jędrzejewo to 

piłka wodna strażacka, Kruteczek festyn wiejski i spotkanie z seniorami. W Klempiczu 

rokrocznie rozgrywany jest turniej piłkarski pomiędzy reprezentacją Klempicza a firma 

PLASTMET. Mieszkańcy spotkali się też w Antoniewie.  Piękny i funkcjonalny plac 

zabaw na Osiedlu Górczyn w Lubaszu, był miejscem Festynu również w ostatni weekend 

wakacji. We wszystkie te imprezy włączały się panie z kół gospodyń wiejskich, strażacy z 

ochotniczych straży pożarnych, sołtysi i rady sołeckie oraz mieszkańcy. To świetna okazja 

do integracji. Dziękujemy wszystkim za uczestnictwo i za organizację . 

2) Na początku sierpnia odbyły się Dni Gminy Lubasz. Trzydniowy harmonogram, 

spektakle teatralne, zawody i turnieje sportowo – rekreacyjne, konkursy, występy 

i koncerty.- tak właśnie wyglądało to święto. W piątkowe popołudnie odbyły się dwa 

spektakle teatralne w wykonaniu Teatru na Walizkach z Wrocławia. Atak Clownów 

i Beczka Śmiechu. Wysoka frekwencja była najlepszym podsumowaniem inauguracji 

świętowania w Gminie Lubasz. Kolejnego dnia do aktywnego wypoczynku na trasie 5 

km, wokół Jeziora Dużego, zaproszeni zostali biegacze, zawodnicy nordic walking, a na 

krótszym dystansie również dzieci.  Rekreacyjnie było także na Orliku gdzie w turnieju 

piłkarskim rywalizowały kluby z Piły, Wielenia, Wronek i Lubasza, a w tenisowych 

zmaganiach udział wzięły dzieci i młodzież. Dopełnieniem rekreacyjno – sportowej oferty 

były zawody wędkarskie i turniej siatkówki plażowej. Niekwestionowaną gwiazdą 

tegorocznego Święta był zespół „Piersi”, który w Lubaszu wystąpił w ramach trasy 

koncertowej z okazji 40-lecia istnienia.  Dodatkowo powstała strefa edukacyjna 

w zakresie dbania o środowisko, którą zapewniły firmy Altvater i GZK Lubasz. W trakcie 

trwania Dni Gminy Lubasz podsumowaliśmy tez konkurs  „Rozlicz PIT w Gminie 

Lubasz”. Imprezę zakończyła Gala disco polo, podczas której wystąpiły zespoły Adonis, 
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Freaky Boys oraz Gesek. Mamy nadzieję, że każdy mógł w tym czasie znaleźć coś dla 

siebie. 

3) W minionym okresie na terenie naszego ośrodka wypoczynkowego gościliśmy Klub 

Motocyklowy „Luźne Tłoki”, którego członkowie upodobali sobie to miejsce 

na organizację zlotów. Odbyła się też piąta edycja w ogóle a druga w Lubaszu  

Wielkopolskiego Spotu Opla .Otrzymaliśmy tez zapewnienie, ze kolejna edycja spotu 

odbędzie się także w Lubaszu.-  

4) W dniu 20 lipca  odbył się kolejny rajd z cyklu „Historia w pałacach, dworkach i zamkach 

zapisana” w ramach projektu realizowanego przez Nordic Walking Lubasz 

i dofinansowanego z budżetu Gminy Lubasz jako zadanie publiczne z zakresu turystyki 

i krajoznawstwa, przy wsparciu wielu osób, instytucji i firm. Tym razem uczestnicy mieli 

okazję zobaczyć i poznać historię dworu w Kruczu, będącego obecnie siedzibą 

Nadleśnictwa Krucz. Urząd Gminy w Lubaszu pragnie poinformować, iż 30.09.2024 mija 

termin składania propozycji do przyszłorocznego budżetu Gminy Lubasz. Wszystkie 

osoby i organizacje, w tym organizacje pozarządowe, kluby sportowe i inne 

zainteresowane złożeniem propozycji działań, które miałyby zostać sfinansowane 

z budżetu Gminy Lubasz mogą składać je do 30.09.2024 w sekretariacie Urzędu Gminy 

w Lubaszu. 

5) 7 września 1944 roku w lasach Puszczy Noteckiej w miejscowości Sokołowo doszło do 

zrzutu skoczków spadochronowych. Grupa 11 żołnierzy miała za zadanie zbierać 

informację o ruchach niemieckich wojsk, a meldunki przesyłać dowództwu. 

Spadochroniarze na tyłach wroga operowali przez około dwa tygodnie. Niestety w czasie 

prowadzenia działań wśród grupy desantowej nie obyło się bez ofiar. Represje nie 

ominęły także ludności cywilnej, która pomagała spadochroniarzom ukrywając ich 

i dostarczając prowiant. Za ukrywanie żołnierzy, śmierć w obozach zagłady ponieśli 

Franciszka i Józef Furmanowie. Pan Józef został zamordowany w obozie 

koncentracyjnym w Sachsenhausen natomiast Pani Franciszka w obozie karno-śledczym 

w Żabikowie. Dla upamiętnienia tych wydarzeń 30 lat później w miejscu  lądowania 

spadochroniarzy powstał pomnik autorstwa wielkopolskiego artysty Jerzego 

Sobocińskiego z Pniew. Przedstawia czteroosobową grupę żołnierzy z bronią w ręku. 

Jedna z postaci została ujęta w chwili zwijania czaszy spadochronu. W związku z tamtymi 

wydarzeniami, oraz   z heroiczną postawą Państwa Furmanów w latach późniejszych 

samorząd Gminy Lubasz ufundował pamiątkową tablicę  ku ich pamięci.  Dokładnie 80 

lat po wydarzeniach z 1944 roku w miejscu zrzutu skoczków złożyliśmy uroczyście 

wiązanki kwiatów pod pomnikiem spadochroniarzy.  Po części oficjalnej uczestnicy udali 

się do sali wiejskiej w Sokołowie, gdzie czekało moc atrakcji a w szczególności pokaz 

skoków ze spadochronu. Pragnę przypomnieć, że wokół pomnika toczyło się 

postepowanie prowadzone przez Wojewodę Wielkopolskiego i Instytut Pamięci 

Narodowej zmierzające do jego usunięcia z przestrzeni publicznej. Prowadziliśmy 

intensywne działania, by pomnik ten uchronić i mamy nadzieję, że to się udało. Pomnik 

wpisany został bowiem do rejestru zabytków jako rzeźba  prowadzonego przez Wojewodę 

Wielkopolskiego. 
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Czas wakacji nieubłaganie minął i rozpoczął się rok szkolny 2024/2025. Rozpoczął się we 

wszystkich szkołach i przedszkolach, które wcześniej przygotowane zostały na przyjęcie dzieci. 

Informacja o przygotowaniu nowego roku szkolnego zostanie także przedstawiona Państwu w 

trakcie dalszej części dzisiejszych obrad. My natomiast, z okazji rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego 2024/2025 życzymy wszystkim uczniom owocnej pracy, zapału do nauki, wzajemnej 

życzliwości, zaufania, satysfakcji z czasu spędzonego w szkole oraz dużo radości. Nauczycielom 

życzymy wytrwałości i niesłabnącego zaangażowania w proces edukacyjny dzieci i młodzieży. 

Natomiast Rodzicom i opiekunom życzymy dumy z osiągnięć Waszych podopiecznych, 

zadowolenia oraz cierpliwości. Wszystkiego dobrego.  

Dnia 05 sierpnia 2024 roku pożegnaliśmy byłą dyrektor szkoły, a przede wszystkim dobrego, 

ciepłego, wrażliwego i mądrego człowieka Panią Bożenę Łączkowską z domu Klawek. Rodzice 

Pani Bożeny byli związani z Gminą Lubasz, w związku z tym po powrocie w swoje rodzinne 

strony od 15 listopada 1967 podjęła pracę nauczycielki w Szkole Podstawowej w Tarnówku,  

a 1 czerwca 1970 roku trafiła do Szkoły Podstawowej w Kamionce. Rozwijając swój warsztat 

pedagogiczny, po uzyskaniu w dniu 1 maja 1972 roku stopnia nauczyciela mianowanego i 10 

sierpnia 1972 roku tytułu służbowego „nauczyciela dyplomowanego” została powołana 

na stanowisko dyrektora szkoły. Po zmianie systemu organizacyjnego oświaty, od 01 września 

1976 roku, pełniła obowiązki kierownika Punktu Filialnego w Kamionce do 31 sierpnia 1993 

roku, do momentu przejścia na emeryturę. Jako nauczyciel i wychowawca nie szczędząc sił 

i czasu dbała o wszystkie potrzeby uczniów. Zawsze była wzorem wielkiej pracowitości, 

w szkole i w domu i to przekazała swoim dzieciom i wychowankom. Starała się by jej uczniowie 

wszechstronnie się rozwijali w atmosferze zrozumienia i w poczuciu własnej wartości. Żegnamy 

Panią Bożenę w imieniu Samorządu i społeczności oświatowej Gminy Lubasz. Spoczywaj 

w pokoju. 

Dzień 26 lipca 2024r. zapisał się dla naszej koleżanki z pracy Marioli Budner jako ostatni dzień 

pracy zawodowej. Po ponad 41 latach pracy przeszła na zasłużoną emeryturę. Maria Budner 

swoją pracę zawodową rozpoczęła w roku 1983 w Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska 

w Lubaszu, gdzie pracowała do 20 kwietnia 1996 roku. Od dnia 22 kwietnia 1996 roku związała 

się z Urzędem Gminy w Lubaszu, gdzie w referacie finansowo księgowym pełniła stanowisko ds. 

podatku VAT. Ostatni dzień pracy był zarazem dniem pełnym wspomnień oraz  podziękowań. 

Przejście na emeryturę to czas na odpoczynek i spełnianie osobistych pasji. Dziękujemy za 

wszystkie wspólnie spędzone chwile i życzymy dużo zdrowia, szczęścia i spełnienia wszystkich 

marzeń. 

W dniu 17 lipca r. odbyło się spotkanie  z instruktorem Ogólnopolskiego projektu Nordic 

Walking Senior, Sylwią Udzik, w którym udział wzięła również Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy w Lubaszu, Pani Wioletta Surma. Celem spotkania było podjęcie współpracy przy 

Ogólnopolskim projekcie Nordic Walking Senior organizowanym przez Polskie Stowarzyszenie 

Nordic Walking i współfinansowanym przez Ministerstwo Sportu i Turystyki. Ogólnopolski 

projekt ma na celu upowszechnianie prawidłowej techniki Nordic Walking dla Seniorów, ochrony 

zdrowia i aktywnego stylu życia. 

W dniach od 09 do 12 sierpnia odbyła się wizyta lubaskiej delegacji, w zaprzyjaźnionej 

niemieckiej gminie Sottrum. Współpraca partnerska trwa od ponad 20 lat, a dodatkowo dotyczy 

również francuskiej Sauveterre. Podczas wizyty odbywały się uroczystości oficjalne, zwiedzanie 
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i poznawanie historii gminnych miejscowości i instytucji. W trakcie rozmów  wystosowałem 

zaproszenie do Polski, dla partnerów na wizytę w kolejnym roku kalendarzowym, w Lubaszu.  

W przyszłym roku przypada bowiem 35 rocznica odrodzenia samorządu terytorialnego. 

Regularne wizyty, jak ta ostatnia, czy wcześniejsze wymiany młodzieży, mają nieocenioną 

wartość. Umożliwiają lepsze zrozumienie, przezwyciężanie uprzedzeń, utrwalanie 

i nawiązywanie przyjaźni. Pobyt w Sottrum był bogaty w spotkania, nowe wrażenia i z 

pewnością wiele radosnych chwil. Wnioski, wspólne ustalenia pozwalają mieć nadzieję 

na efektywną kontynuacje i zaciśnięcie partnerskich więzi, tej międzynarodowej relacji. Wizyta 

w Sottrum rozpoczęła się od oficjalnego powitania i wspólnego spotkania, na którym nie 

brakowało ciepłych słów, wspomnień z poprzedniego spotkania i przedstawienia harmonogramu 

weekendowych atrakcji. Sobota upłynęła pod znakiem wycieczki, po miejscowości, placówkach 

oświatowych i instytucjach samorządowych. Był również czas na zwiedzanie gospodarstwa 

rolnego, obiektów sportowych i wspólnej biesiady u gościnnych rodaków, mieszkających od lat 

w Niemczech. Niedziela rozpoczęła się od wspólnego uczestnictwa, wszystkich delegacji 

i gospodarzy we mszy świętej w kościele ewangelickim, następnie udział w powiatowym święcie 

strzeleckim i jubileuszu 100-lecia stowarzyszenia strzeleckiego w Hassendorf. Wieczorem miało 

miejsce oficjalne spotkanie, na którym przedstawiciele samorządów partnerskich podsumowali 

wizytę, przekazali podziękowania wraz z drobnymi upominkami w postaci lokalnych produktów 

oraz  2 drzewek szczęścia na których widniały zdjęcia upamiętniające dotychczasową współpracę 

z niemiecką gminą oraz walory turystyczne gminy Lubasz, które mają zachęcić francuską stronę 

do odwiedzin naszej gminy. W dalszej części spotkania przedstawiciele samorządów partnerskich 

precyzowali również plany przyszłościowej współpracy. Z inicjatywy burmistrza Sottrum 

wspólnie posadzone zostały dwa drzewa symbolizujące współpracę między gminami Sottrum, 

Lubasz i Sauveterre.  

Dnia 14 sierpnia 2024 r w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Lubaszu odbyło się spotkanie  

z sołtysami wsi. Przybyło 9 sołtysów. Spotkanie zorganizowane zostało z inicjatywy Wójta 

Gminy a poświęcone było sprawie diet sołtysów w związku z uchyleniem uchwały przez 

Wojewodę Wielkopolskiego,  realizacji budżetów sołectw, zebraniom wiejskim w miesiącu 

wrześniu, które jeszcze trwają. Głównym tematem zebrań sa oczywiście wnioski do funduszu 

sołeckiego na przyszły rok, ustalaniu planów rzeczowo- finansowych na 2025 rok. Mieszkańcy 

zgłaszają swoje potrzeby. Jutrzejszy dzień to ostatnie zebrania w Nowinie i Prusinowie. 

W dniu 06 sierpnia została podpisana umowa na realizację zadania pn. „Poprawa usług 

społecznych poprzez modernizację infrastruktury społecznej w Lubaszu”. Wykonawcą zadania 

będzie  konsorcjum firm: ALS Invest Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 

Stróżewo koło Chodzieży i firmą Sławomir Lisiewicz Zakład Produkcyjno – Handlowo – 

Usługowy  z tej samej miejscowości. Zadanie obejmuje roboty budowlane polegające 

na kompleksowej modernizacji budynku Urzędu Gminy Lubasz, w tym dostosowania go do 

potrzeb osób niepełnosprawnych – budowę szybu windy i jej montaż, przebudowę pomieszczeń 

i biur wewnątrz obiektu, poprawę warunków przeciwpożarowych, wykonanie nowej sieci 

komputerowej a także montaż instalacji fotowoltaicznej na budynku urzędu i na budynku 

garażowo magazynowym. Zgodnie z zawartą umową realizacja zadania inwestycyjnego ma 

nastąpić w terminie do 18 miesięcy od dnia podpisania niniejszej umowy. Wartość umowy 

wynosi 3.155.000,00 zł brutto, z czego pozyskane przez Gminę Lubasz dofinansowanie 
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z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych wynosi 2.432.940,00 zł. 

W dniu 25 lipca 2024 r. podpisaliśmy umowę na realizację zadania pn. „Budowa  dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych o szer. min. 4m, oznaczonych w ewidencji gruntów jako obręb: 

Kamionka”. To kontynuacja zadania z ubiegłego roku . Po przeprowadzonym postępowaniu 

przetargowym, zwycięzcą zostało  Przedsiębiorstwa Robót Drogowo – Mostowych S.A. 

z siedzibą przy ul. Powstańców Wielkopolskich 75, 64-500 Szamotuły. Umowa obejmuje roboty 

budowlane polegające na budowie drogi w miejscowości Kamionka. Długość budowanej drogi 

wynosi 555,00 mb, co stanowi 2.775,00 m² powierzchni jezdni. Drogę o nawierzchni z destruktu 

bitumicznego zaprojektowano jako drogę gminną klasy D – droga dojazdowa o szerokości 5,00 

m wraz z poboczami z kruszywa o szerokości 0,75 m oraz zjazdami zwykłymi również 

utwardzonymi destruktem bitumicznym. Pochylenie jezdni drogi jest daszkowe i wynosi 2%, 

pochylenie poboczy jest jednostronne i wynosi 8%. Zgodnie z zawartą umową realizacja zadania 

ma nastąpić w terminie do 3 miesięcy od dnia podpisania niniejszej umowy. Wartość umowy 

wynosi 256.301,50 zł brutto. 

W dniu 24 lipca z kolei została podpisana umowa na realizację zadania pn. „Budowa drogi 

gminnej - ul. Widokowa w miejscowości Dębe z wykonawcą wyłonionym w drodze przetargu 

Zakładem Drogowym Antczak Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą przy ul. 

Przemysłowej 13 w  Mrowinie. Zamówienie obejmuje swoim zakresem następujące prace: 

- korytowanie, profilowanie i zagęszczenie podłoża w niezbędnym zakresie, 

- utwardzenie powierzchni jezdni oraz zjazdów na działkach drogowych destruktem bitumicznym 

o grubości warstwy 10 cm po zagęszczeniu, 

- utwardzenie poboczy na działkach drogowych kruszywem łamanym stabilizowanym 

mechanicznie o grubości 10 cm. Zgodnie z zawartą umową realizacja zadania ma nastąpić 

w terminie do 3 miesięcy od dnia podpisania niniejszej umowy. Wartość umowy wynosi 

180.354,90 zł brutto.W trakcie realizacji jest projekt poświęcony zapobieganiu zakwitowi wód 

w tym zakwitowi sinic oraz zwiększeniu bioróżnorodności na jeziorze Dużym w Lubaszu” . To 

zadanie, na które w bieżącym roku Gmina Lubasz otrzymała wsparcie ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w wysokości 

136.000,00 zł. Całość kosztów projektu szacuje się na 170 000,00 zł. Rekultywacja jeziora 

Dużego w Lubaszu jest priorytetem dla rozwoju turystycznego naszej gminy i trwa nieprzerwanie 

od 2012 roku. Podstawą każdej rekultywacji jest doprowadzanie tlenu do warstw naddennych 

jeziora przy jednoczesnym pozbywaniu się z tych warstw szkodliwych gazów np. siarkowodoru 

powstającego w wyniku beztlenowego rozkładu materii organicznej. Technologię zastosowaną 

na jeziorze Dużym opracowała firma „Aerator”. Została ona założona w 2001 roku przez 

profesora Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu, śp. Stanisława Podsiadłowskiego i jest 

aktualnie kontynuowana przez pracownika Katedry Inżynierii Biosystemów Uniwersytetu 

Przyrodniczego w Poznaniu pana dr inż. Andrzeja Osucha, działającego jako przedsiębiorstwo 

pod nazwą CENTRUM REKULTYWACJI JEZIOR. Projekt  ten obejmuje również trzykrotne 

wykonanie mobilnej aeracji pulweryzacyjnej z precyzyjną inaktywacją związków fosforu całej 

powierzchni zbiornika co przyczyni się do ograniczenia występowania zakwitów wód, w tym 

sinic oraz przyczyni się do poprawy przezroczystości wody. Zabiegi takie mają na celu 

uruchomienie biologicznej ochrony jeziora poprzez rozwój roślinności zanurzonej. 

Jesteśmy przekonani, że dotychczasowe oraz przyszłe działania realnie poprawiają jakość wody 
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w jeziorze Dużym w Lubaszu. Mamy nadzieję, że mieszkańcy i goście docenią te starania 

spędzając wolny czas w otoczeniu jeziora ale także dbając o jego czystość. 

 Jest też nowy pomost pływający na jeziorze Dużym w Lubaszu. O budowę nowych  pomostów 

Gmina Lubasz stara się od wielu lat. W ubiegłym roku pojawiła się możliwość uzyskania 

dofinansowania budowy pomostu  za pośrednictwem Lokalnej Grupy Działania powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. W związku z powyższym opracowano projekt 

oraz uzyskano pozwolenie wodnoprawne w oparciu o decyzję o warunkach zabudowy  wydaną 

dla pomostu na  jeziorze w Lubaszu z ubiegłych lat. Projekt opracowała nam firma 

BIPROWODMEL z Poznania. Obejmował on budowę pomostu z trzech pływaków  o dł.12m 

oraz trapu wejściowego  dł. 4m. Do pomostu przymocowane są dwie odnogi cumownicze o dł. 

6m  z pokładem o szer. 0,6m oraz dwie odnogi bez pokładu dł. również 6,0 m. Na całej długości 

pomost posiada barierkę jednostronną. W wyniku przetargu ogłoszonego przez Gminę pomost 

miał powstać do końca czerwca br. czyli już na sezon 2024r. Jednak z uwagi na długie 

postępowanie przetargowe pomost został oddany dopiero we wrześniu br. . Można powiedzieć 

pomimo tego, że wszystko zakończyło się szczęśliwie, ponieważ z czterech ofert, które wpłynęły 

do Gminy po ogłoszeniu przetargu na dostawę i montaż pomostu, aż trzy trzeba było odrzucić. 

Potem jedna z firm odwoływała się od wyboru wykonawcy. Rozprawa odbyła się w Warszawie 

w Krajowej Izbie Odwoławczej  w czerwcu br.. Wysoka Izba nie podzieliła stawianych zarzutów 

i nieprawidłowości Zamawiającemu. Pierwotny termin  ustalony w ramach programu 

na dofinansowanie przesunięto z końca czerwca na koniec września i dzięki temu można było 

rozstrzygnąć postępowanie przetargowe, aby zdążyć wybudować i złożyć wniosek o płatność 

w wyznaczonym terminie. Wykonawcą zadania była firma laMala Malwiny Ziółkowskiej 

z Warszawy za cenę 233 700,00, a dofinansowanie uzyskano na poziomie 63,63%. Już dzisiaj 

możemy cieszyć się ,że jezioro pięknieje, a pomost pięknie się prezentuje.  

Trwają przygotowania do możliwości skorzystania przez nas ze środków Krajowego Planu 

Odbudowy. W trakcie realizacji jest już wniosek dotyczący termomodernizacji Szkoły 

Podstawowej w Lubaszu polegającej na wymianie źródła ciepła i instalacji c.o. Na dzisiejszej 

sesji zaproponowany zostanie do przyjęcia przez Państwa radnych stosowny projekt uchwały. 

Jest on niezbędny jako załącznik do wniosku. Oczekujemy tez na ogłoszenie naboru wniosków 

na realizacje zadań wodociągowo- kanalizacyjnych. Tutaj nie znamy jeszcze dokładnie zakresu 

ani potrzeb w zakresie dokumentacji.  

Dzisiejsza sesja ma ogromne znaczenie dla zaplanowanych do zrealizowania projektów 

inwestycyjnych. Prosić będziemy państwa radnych o dokonanie zmian w budżecie gminy i w 

Wieloletniej prognozie Finansowej. Jest to niezbędne by rozstrzygnąć przetarg na budowę drogi 

w Nowinie oraz na ogłoszenie dwóch przetargów na remont dachów na obiektach zabytkowych – 

szkoły w Kruczu oraz przedszkola w Miłkowie. Pod obrady sesji skierowany został także projekt 

uchwały o udzieleniu dotacji na rok przyszły do naszego parafialnego Kościoła na osuszenie 

fundamentów. Przypomnę, że w przypadku obiektów zabytkowych, na każdy z nich Gmina 

otrzymała dotacje z programu POLSKI ŁAD. 

Przygotowujemy się już do opracowania założeń do przyszłorocznego budżetu. To oznacza 

głęboką analizę kosztów, analizę technologii stosowanych, sposobu realizacji niektórych zadań . 

Do końca września można jeszcze składać wnioski o dofinansowania dotyczące przyszłego roku. 
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SZANOWNI PAŃSTWO. 

Wszyscy doskonale wiemy  o ostatnich wydarzeniach kryzysowych w naszym kraju. Niż 

genueński sprowadził nad południowo-zachodnią część Polski ulewne opady, które były na tyle 

intensywne, że skutkowały wystąpieniem z brzegów rzek i strumieni. Ze skutkami przejścia 

żywiołu wciąż walczą mieszkańcy i służby. W obliczu klęski żywiołowej, jaka dotknęła 

południowo- zachodnią część naszego kraju, Samorząd Gminy Lubasz wraz z Gminnym 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Lubaszu ogłosił zbiórkę na rzecz osób poszkodowanych. Wiele 

osób przecież straciło cały dobytek swojego życia pozostając bez podstawowych środków. 

Zbiórka trwała od 16 do 19 września.  Mieszkańcy Gminy Lubasz w zbiórce darów pokazali duże 

serce i chęć pomocy. Dzięki wam Drodzy Mieszkańcy uzbieraliśmy całego tira, który 

dostarczył dary dla powodzian do Gminy Kłodzko. Udało się zebrać mnóstwo niezbędnych 

rzeczy: żywność, wodę, środki czystości, miotły, łopaty itp. Duże uznanie dla wolontariuszy 

Edukacji Lubasz, którzy chętnie zaangażowali się w zbiórkę oraz dla wszystkich pracowników 

GOPS w Lubaszu dzięki którym zostało to wszystko spakowane i przygotowane do transportu. 

Dziękujemy strażakom z OSP, a także Pani Hannie Rosada, która nieodpłatnie wysłała tira z 

własnej firmy transportowej. Dziękujemy wszystkim za wsparcie. Każda  pomoc ma ogromne 

znaczenie i daje nadzieję tym co ucierpieli w wyniku powodzi.  

W miesiącu sierpniu br. w miejscowości Prilep w Macedonii Północnej odbyły się  Mistrzostwa 

Świata Modeli Swobodnie Latających . Do sportowych zmagań stanęła młodzież z całego świata, 

w tym juniorzy z Polski. Polscy reprezentanci odnieśli sukces już w pierwszym dniu zawodów i 

sięgnęli po złoto. Członkiem złotej drużyny był mieszkaniec Lubasza Tymon Niezborała, którego 

gościmy dziś na sesji. Chcemy mu, a za jego pośrednictwem całej drużynie bardzo serdecznie 

pogratulować i życzyć wielu jeszcze sukcesów oraz spełnienia marzeń. 

Na zakończenie chciałbym na chwile powrócić jeszcze do miesiąca czerwca. W tym miesiącu 

odbyły się w naszej gminie zebrania wyborcze. Mieszkańcy wybrali swoich sołtysów i 

przedstawicieli do rad sołeckich. W zdecydowanej większości mieszkańcy powierzyli funkcje 

sołtysa tym samym osobom. W miejscowości Kruteczek, Stajkowo, Sokołowo wybrani zostali 

nowi sołtysi. Witamy w gronie sołtysów Panią Brygidę Wójtowicz sołtysa Kruteczka, Pana 

Romana Szmyta sołtysa Stajkowa oraz Panią Katarzynę Niezborała sołtysa Sokołowa. Zanim 

wręczymy listy gratulacyjne wszystkim sołtysom wybranym na następną kadencję pragniemy w 

imieniu całego samorządu podziękować ustępującym – Panu Romualdowi Gasperowiczowi – 

byłemu sołtysowi Kruteczka, Panu Andrzejowi Niezborała – byłemu sołtysowi Sokołowa oraz 

Panu Bogdanowi Wichrowi sołtysowi Stajkowa. Dziękujemy Wam za pracę na rzecz lokalnego 

środowiska. Wszystkim nowo wybranym sołtysom pragniemy życzyć realizacji pomysłów, 

zdrowia oraz zwykłej ludzkiej życzliwości.” 

Przedstawiając informację Wójt poinformował, że w sierpniu br. w miejscowości Prilep  w 

Macedonii Północnej odbyły się  Mistrzostwa Świata Modeli Swobodnie Latających. Do 

sportowych zmagań stanęła młodzież z całego świata, w tym juniorzy z Polski. Polscy 

reprezentanci odnieśli sukces już w pierwszym dniu zawodów i sięgnęli po złoto. Członkiem 

złotej drużyny był mieszkaniec Lubasza Tymon Niezborała, który został zaproszony na sesje. 

Wójt wraz z Przewodniczącą Rady Gminy serdecznie mu pogratulowali 

 i życzyli wielu  sukcesów, wręczyli upominek wraz z listem gratulacyjnym. 

Następnie Wójt wraz Przewodniczącą Rady Gminy Lubasz wręczył listy  gratulacyjne sołtysom 

https://www.wprost.pl/kraj/11816013/lewin-brzeski-fala-powodziowa-potem-pozar-ogien-do-samej-gory.html
https://www.wprost.pl/kraj/11816013/lewin-brzeski-fala-powodziowa-potem-pozar-ogien-do-samej-gory.html


 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

wybranym na następną kadencję. Podziękowali ustępującym sołtysom z  Kruteczka, Sokołowa i 

Stajkowa. 

Do informacji nie było zapytań. 

PRZERWA  

Wznowienie obrad 

Ad 3. Informacja o stanie dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich. 

Kolejny temat dotyczący stanu dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich przedstawiła 

Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz Elżbieta Nowak. 

Powiedziała:” Jednym z tematów dzisiejszej sesji Rady Gminy jest informacja o stanie dróg 

gminnych, powiatowych i wojewódzkich. Drogi, ich stan techniczny i prowadzone zabiegi 

zmierzające do poprawy bezpieczeństwa leżą w centrum zainteresowania radnych. Są też 

najczęściej przedmiotem  wniosków naszych mieszkańców. Dlatego też staramy się by temat ten 

przynajmniej jeden raz w roku, był przez nas szczegółowo przeanalizowany. Przed posiedzeniami 

Komisji Rady Gminy i dzisiejszą sesją poprosiliśmy zatem zarządców dróg o przygotowanie 

informacji o podjętych działaniach  w kierunku poprawy stanu technicznego dróg. Informacje 

takie wpłynęły i były przedmiotem, szczegółowej analizy na posiedzeniach wspólnych komisji w 

dniu 19 września. Postaram się przedstawić Państwu to czym komisje się zajmowały. Otóż na 

terenie gminy Lubasz mamy trzy a właściwie cztery kategorie dróg:  

1) Drogi wojewódzkie – to trzy drogi Nr 182 Czarnków – Wronki, droga Nr 153 – Lubasz- 

Goraj, Ciszkowo i droga Nr 140 Ciszkowo- Krucz – Jasionna – Wronki. Łączna długość 

dróg wojewódzkich to prawie 29,5 km. Zarządcą tych dróg jest Wielkopolski Zarząd 

Dróg Wojewódzkich Rejon w Czarnkowie. Prowadzi bieżące utrzymanie dróg w postaci 

cząstkowych remontów, odnową oznakowania poziomego, koszenie poboczy dróg. 

Działania inwestycyjne w roku bieżącym to bieżąca konserwacja nawierzchni drogi Nr 

182 w Dębem na kwotę ponad 158 tysięcy złotych. Zlecono także opracowanie dwóch 

dokumentacji projektowych  dla przebudowy ulicy Bolesława Chrobrego w Lubaszu oraz 

rozbudowy drogi polegającej na budowie drogi dla rowerów w sąsiedztwie miejscowości 

Klempicz. Koszt tych opracowań to ponad 313 tysięcy złotych, 

2) Drogi powiatowe, których mamy znacznie więcej niż poprzednich. To drogi Lubasz- 

Stajkowo- Nowina, Lubasz, Sławno- Prusinowo- Jędrzejewo, Prusinowo- Śmieszkowo, 

Sławno Kamionka – Sokołowo, Krucz – Gulcz, Dębe - Śmieszkowo. Zarządcą dróg jest 

Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie. W 2024 roku wykonano ścinkę poboczy na 

drodze do Sławna i do Sokołowa, na drodze Stajkowo- Nowina, ułożono chodnik w 

Stajkowie na dojściu do przedszkola, wykonano zmianę organizacji ruchu na drodze 

kamionka  do Sokołowa. Jest ona jeszcze w realizacji. Zarząd posiada dokumentacje do 

realizacji – budowa chodnika w Kruczu na kwotę prawie 1,3 mln złotych, rozbudowa 

drogi w Bzowie na sumę ponad 11 milionów złotych, których realizacja jest uzależniona 

od środków zewnętrznych. W opracowaniu jest dokumentacja na budowę chodnika w 

miejscowości Sławno. 
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3) Drogi gminne oraz nie skategoryzowane drogi wewnętrzne stanowiące własność gminy. 

Tych dróg na terenie naszej gminy jest najwięcej a ich utrzymanie leży poniekąd w naszej 

gestii. W roku bieżącym na zadania związane z bieżącym utrzymaniem dróg  materiałów 

przeznaczyliśmy około 400 tysięcy złotych. Były one zaangażowane w zimowe utrzymanie 

dróg – prawie 35 tysięcy złotych, pozimowe sprzątanie – 10.800,- zł, przywrócenie 

nawierzchni dróg po intensywnych opadach deszczu  ponad 200 tysięcy złotych, wykonanie 

robót przez firmę VIABUD w zakresie wiosennego równania gminnych dróg gruntowych 

stanowiło wartość 67 000,00 zł,  natomiast wartość użytych materiałów przez Wykonawcę 

tj., „pospółki drogowej” 78 043,50 zł.  

Szczególna uwagę poświęcamy zadaniom inwestycyjnym. W roku bieżącym oddaliśmy 

do użytkowania  przebudowaną ulicę Ogrodową w Lubaszu”, której przebudowa była  

współfinansowana ze środków  Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Zakres robót 

obejmował w szczególności budowę jezdni z kostki betonowej,   jednostronny chodnik, 

wykonanie kanalizacji deszczowej . Wartość wykonanych robót stanowiła  wartość ponad 

1,6 miliona złotych . Kwota uzyskanego dofinansowania z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg to wartość  942 073,03 zł. Rozpoczynamy budowę ulicy Widokowej w 

Dębem za kwotę ponad 180 tysięcy złotych oraz drogi w Kamionce do Dulinowa za 

kwotę ponad 256 tysięcy złotych. Wkrótce rozpoczną się prace na drodze w Nowinie. Na 

realizację tej inwestycji zostały pozyskane środki zewnętrzne w formie dotacji celowej  

przyznane przez Województwo Wielkopolskie z funduszu FOGR w łącznej wysokości 

212 250,00 zł. Inwestycja otrzymała również dofinasowanie w wysokości 50 000,00 zł  

z Nadleśnictwa Krucz. Również na chwilę obecną trwa postępowanie przetargowe na 

wykonanie zadania pn.,„Budowa drogi Lubasz – Antoniewo” wraz z utwardzeniem 

działek budowlanych oraz  przystosowaniem parkingów przy budynku użyteczności 

publicznej do potrzeb osób z  niepełnosprawnościami. W tym postępowaniu najniższą 

ofertę złożyła firma COLAS z siedzibą w Palędziu  stanowiącą kwotę 6. 694 835,97 zł 

brutto. Uzyskaliśmy  dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład w wysokości 

95% wartości zadania. Budowana jest droga w Miłkowie  w kierunku Stajkowa. 

           Myślę, że zaangażowanie środków w te infrastrukturę jest ogromne, choć do wykonania       

jest jeszcze wciąż wiele”. 

  

            Do informacji o stanie dróg nie było zapytań. 

Ad 4. Sprawozdanie z działalności Klubów Sportowych działających na terenie Gminy Lubasz: 

RADWAN, Nordic Walking, Optimum. 

Następnie temat dotyczący działalności Klubów Sportowych działających na terenie gminy 

Lubasz przedstawiła radna Pani Lucyna Urbaniak – Pielka. Informacja dotyczy Klubu Radwan, 

Nordic Walking i Optimum.  

Powiedziała: „ Na terenie naszej gminy działa wiele organizacji, stowarzyszeń i klubów. Część 

 z nich zajmuje się działalnością sportową. W roku bieżącym nasza Rada Gminy postanowiła 

poddać analizie działalność trzech stowarzyszeń, które skorzystały z dofinansowania od naszego 

samorządu. To Gminny Klub Sportowy RADWAN Lubasz, klub sportowy działający w formie 

stowarzyszenia bez możliwości prowadzenia działalności gospodarczej Nordick Walking oraz  
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Uczniowski Klub Sportowy OPTIMUM Lubasz. Prezesi tych stowarzyszeń i klubów 

szczegółowo omówili działalność i przedstawili swoje osiągnięcia oraz odpowiadali na pytania 

na posiedzeniu wspólnych komisji Rady w dniu 19 września. Streszczę  teraz te informacje. Klub 

Sportowy RADWAN Lubasz to najdłużej działający klub w naszej Gminie. Klub od momentu 

rozpoczęcia działalności prowadzi systematyczne szkolenie dzieci, młodzieży i dorosłych w 

zakresie piłki nożnej. Seniorzy występowali w Klasie Okręgowej grupy I, a w poprzednich latach 

także w klasie B. Wszystkie drużyny, które prowadzi klub brały udział w rozgrywkach 

prowadzonych  przez Wielkopolski Związek Piłki Nożnej. Celem działania klubu jest promocja 

aktywności fizycznej dzieci i młodzieży oraz prozdrowotne, społeczne, edukacyjne i 

wychowawcze wartości sportu. Szkoleniem młodych zawodników zajmują się trenerzy 

posiadający wieloletnie doświadczenie w szkoleniu in prowadzeniu grup młodzieżowych oraz w 

pracy z dziećmi. Klub organizuje ciągły nabór do zespołów. Zajęcia sportowe odbywają się w 

hali sportowej, na boisku oraz na Orliku. Obecnie, w związku z przebudowy stadionu w Lubaszu 

i budowy boiska treningowego, klub korzysta z boiska w Gulczu na mocy porozumienia Gmin 

Lubasz i Wieleń. Wyzwania, które uwidoczniły się do rozwiązania to trudności logistyczne 

z organizacja i uczestnictwem w spotkaniach i turniejach, brak chętnych do podjęcia kursu 

trenerskiego, odejścia zawodników do innych klubów, wzrost kosztów usług, transportu 

 i towarów, wymagania Związku Piłki Nożnej coraz bardziej wyśrubowane. Klub korzysta  

z dotacji Gminy Lubasz w wysokości 95.000,00 złotych. 

Klub Nordick Walking mimo stosunkowo krótkiej działalności – formalnie od 2019 roku- pełni 

bardzo ważną role w życiu lokalnej społeczności. Podstawowymi celami działalności są: 

rozwijanie pasji i umiejętności, integracja społeczna, promocja zdrowego stylu życia, rozwijanie 

tożsamości lokalnej i promocja regionu oraz edukacja. Członkowie klubu reprezentują klub 

 i naszą gminę w licznych zawodach sportowych w regionie i kraju. Zdobywają czołowe miejsca 

w tych zawodach. Klub realizuje wiele projektów promujących nasza gminę m.in. historia  

w pałacach zapisana – to  odwiedzanie pałaców w naszym regionie, utrwalanie pamięci o nich, 

zbieranie danych historycznych. Klub korzysta z dotacji w wysokości 12.000,00 złotych. 

Uczniowski Klub Sportowy OPTIMUM Lubasz powstał w 2013 roku jako UKS MINI- MAX. 

Popularność klubu wzrastała z roku na rok. Od 2020 roku klub włączony został do 

Ogólnopolskiego Programu Polskiego Związku Tenisa Stołowego oraz Ministerstwa Sportu pod 

nazwą Pingpongowe Marzenia. Klub obecnie jest jednym z czołowych w Województwie 

Wielkopolskim. Zrzesza 50 zawodników z których 38 posiada licencje sportową. Zawodnicy 

odnoszą sukcesy  także na arenie ogólnopolskiej. Klub korzysta z dotacji w wysokości  

23.000,00 złotych”. 

  

Do informacji nie było zapytań. 

Ad 5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024, w tym o 

wynikach egzaminów. 

Informacje o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024 oraz o wynikach 

egzaminów ośmioklasistów przedstawiła Pani Lucyna Urbaniak – Pielka – Przewodnicząca 

Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych.  

Powiedziała: „ Jak zawsze przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego, zadania oświatowe leżą 
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w centrum zainteresowania przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego. Chodzi zarówno o 

przygotowanie bazy jak i analizę wyników nauczania – w naszym wyników egzaminu 

ośmioklasistów. W roku bieżącym swój raport przygotowała Komisja Zdrowia Oświaty Kultury i 

Spraw Socjalnych jeszcze w miesiącu sierpniu, a radni mieli możliwość zapoznania się z 

informacją na wspólnych komisjach w dniu 19 września br.  

W naszej Gminie w roku szkolnym 2024/2025, tak jak do tej pory funkcjonuje: 

1) Szkoła Podstawowa im. ppłk. Zdzisława Orłowskiego w Lubaszu, w której w 24 

oddziałach uczy  się 518 uczniów, 

2) Szkoła Podstawowa w Miłkowie im. Marii Dąbrowskiej, w której w 8 oddziałach uczy się 

144 uczniów, 

3) Szkoła Podstawowa im. Jana Brzechwy w Jędrzejewie – tutaj w 3 oddziałach uczy się 32 

uczniów 

4) Szkoła Podstawowa w Kruczu – 3 oddziały i 23 uczniów. 

Łącznie w naszych szkołach uczy się 717 uczniów.  

Przedszkole „BAJKA” posiada oddziały zamiejscowe w Stajkowie, Miłkowie, Dębe, Kamionce- 

2 oddziały i Kruczu oraz w Lubaszu 7 oddziałów. Uczęszcza do nich łącznie 298 dzieci. 

W okresie przerwy wakacyjnej w każdej z placówek prowadzono prace remontowo- 

odnowieniowe. Największy zakres przyjęły te prace w Szkole Podstawowej w Lubaszu, gdzie 

m.in. przygotowując się do zmiany systemu grzewczego, doprowadzono instalację gazu 

ziemnego . W przedszkolu w Miłkowie wymieniono zbiornik na nieczystości, a w przedszkolu 

w Stajkowie wymieniono pokrycie dachowe. Przedszkole w Stajkowie potrzebuje jeszcze  

w najbliższej przyszłości prac odnowieniowych. Wszystkie placówki przygotowane zostały  

w stopniu umożliwiających rozpoczęcie zajęć w odpowiednim komforcie. 

Teren naszej Gminy jest rozległy i dlatego znaczna część dzieci jest  dowożona. W okresie 

wakacji przeprowadzono postepowanie przetargowe na organizacje dowozów wraz z 

opiekunkami. Przetarg wygrała firma Davidoff z Wronek. Świadczy usługi czterema autobusami, 

z czego cztery wykorzystywane są do dowozów, a trzy do odwozów. Autobus gminny, który 

jeszcze przed wakacjami uległ uszkodzeniu, został zezłomowany, a kierowca znalazł zatrudnienie 

u obecnego przewoźnika. 

Wszystkie placówki w dniu 2 września rozpoczęły pracę po uroczystym rozpoczęciu roku 

szkolnego, a kadra pedagogiczna zatrudniona. To co obecnie budzi niepokój to dane 

demograficzne. Sukcesywny spadek urodzeń od roku 2019 jest widoczny. Będzie to miało swoje 

przełożenie na liczebność oddziałów w szkołach i ich ilość. Najpierw jednak dotknie ona 

przedszkola. Pozytywną informacją natomiast, są wyniki egzaminów ośmioklasistów.  

W ubiegłym roku szkolnym z języka polskiego osiągnęliśmy 2 wynik w powiecie, a z 

matematyki pierwszy wynik. Był to wynik lepszy aniżeli średnia w województwie i kraju. 

Napawa to optymizmem. Myślę, że ta informacja przedstawiona Państwu sprawi, że ze spokojem 

analizować będziemy bieżącą sytuację”. 

 

Do tej informacji radni nie mieli żadnych zapytań. 
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Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały omówione podczas posiedzenia Wspólnych Komisji Rady 

Gminy w dniu 19 września br. i dlatego po uzgodnieniach projekty uchwał przedstawiła 

Przewodniczącą Rady Gminy- Elżbieta Nowak, a uchwały dotyczące sfery budżetowej 

przedstawiła Skarbnik Gminy- Renata Fąferek. 

ad 1) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na grunty rolne stanowiące 

własność Gminy Lubasz do 3 lat. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na grunty rolne 

stanowiące własność Gminy Lubasz do 3 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, 

Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Arend 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

Uchwała nr V/38/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 2) przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia  wniosku o dofinansowanie 

w ramach programu priorytetowego  "Wymiana źródeł ciepła  i poprawa  efektywności  

energetycznej szkół"  pod nazwą „Przebudowa kotłowni  opalanej  paliwem stałym  dla potrzeb 

grzewczych Publicznej Szkoły Podstawowej im. ppłk. Zdzisława Orłowskiego w Lubaszu przy 

ul. Szkolnej 6" 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 
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Głosowano w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia  wniosku 

o dofinansowanie w ramach programu priorytetowego  "Wymiana źródeł ciepła  i poprawa  

efektywności  energetycznej szkół"  pod nazwą „Przebudowa kotłowni  opalanej  paliwem stałym  

dla potrzeb grzewczych Publicznej Szkoły Podstawowej im. ppłk. Zdzisława Orłowskiego 

w Lubaszu przy ul. Szkolnej 6" 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, 

Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Arend 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

Uchwała nr V/39/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 3) przyznania w 2025 roku dotacji dla parafii rzymsko - katolickiej pw. Narodzenia NMP w 

Lubaszu na prace związane z ochroną zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie przyznania w 2025 roku dotacji dla parafii rzymsko - katolickiej pw. 

Narodzenia NMP w Lubaszu na prace związane z ochroną zabytków w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Żaneta Andrzejewska, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, 

Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Arend 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

Uchwała nr V/40/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 4) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko - Trzcianeckiemu - chodnik 

Sławno (punkt zdjęto z porządku obrad) 

ad 5) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko - Trzcianeckiemu - chodnik 

Krucz (punkt zdjęto z porządku obrad) 

ad 6) zmiany uchwały Nr LXI/478/2024 Rady Gminy Lubasz z dnia 6 lutego 2024r w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko - Trzcianeckiemu na organizowanie 

publicznego transportu zbiorowego 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/478/2024 Rady Gminy Lubasz z dnia 6 lutego 

2024r w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko - Trzcianeckiemu na 

organizowanie publicznego transportu zbiorowego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, 

Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Arend 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

Uchwała nr V/41/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 7) szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Lubasz na lata 2025-2034 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytała Przewodnicząca Rady Gminy- Elżbieta Nowak. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Gminy Lubasz na lata 2025-2034 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Żaneta Andrzejewska, Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, 

Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, 

Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Arend 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 14 za, nieobecnych 1. 

Uchwała nr V/42/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 8) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Sławomir Dams, Katarzyna Fiałkowska, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, Zbigniew Magdziarz, 

Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła Szewczyk, Lucyna Urbaniak – 

Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Żaneta Andrzejewska, Paweł Dobosz, Monika Golik 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Arend 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto większością głosów 11 za, wstrzymuje się 3, 

nieobecnych 1. 

Uchwała nr V/43/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 9) zmiany uchwały budżetowej na 2024r 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024r 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Sławomir Dams, Paweł Dobosz, Katarzyna Fiałkowska, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, 

Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła 

Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Żaneta Andrzejewska, Monika Golik 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Arend 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto większością głosów 12 za, wstrzymuje się 2, 

nieobecnych 1. 

Uchwała nr V/44/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

ad 10) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubasz na lata 2024 - 2036. 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubasz na lata 2024 - 

2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Sławomir Dams, Katarzyna Fiałkowska, Monika Golik, Łukasz Graj, Andrzej Macyszyn, 

Zbigniew Magdziarz, Hubert Niezborała, Elżbieta Nowak, Michał Stawujak, Bogumiła 

Szewczyk, Lucyna Urbaniak – Pielka, Sławomir Wójcik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Żaneta Andrzejewska, Paweł Dobosz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Arend 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwałę przyjęto większością głosów 12 za, wstrzymuje się 2, 

nieobecnych 1. 

Uchwała nr V/45/2024 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 7. Interpelacje i wnioski. 
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Radny Michał Stawujak – zapytał co z remontem szkoły w Goraju, czy jest wyłoniony już 

wykonawca, bo były już 3 zmiany terminu otwarcia ofert, co będzie jeśli nie wyłonimy 

wykonawcy, co z dofinansowaniem na remont? 

Wójt Gminy – chcąc uniknąć utraty dofinansowania wskazano zmiany terminów otwarcia ofert, 

termin został przesuwany, ostatnio jest duże zainteresowanie ofertą, jeśli nie rozstrzygniemy to 

grozi utratą dofinansowania. 

W punkcie dotyczącym interpelacji radnych, głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji  Rady Gminy Lubasz Hubert Niezborała. Zgłosił interpelacje dotyczącą 

ujęcia w planie budżetu gminy Lubasz na 2025 rok środków finansowych na realizacje inwestycji 

obejmującej zaprojektowanie  

i wykonanie odwodnienia oraz utwardzenia nawierzchni drogi wraz z budową chodnika na ul. 

Promiennej w Lubaszu. 

Ad 8. Zakończenie obrad V sesji RG. 

Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz wobec wyczerpania porządku zamknęła obrady V sesji Rady 

Gminy Lubasz. 

Sesja zakończyła się o godz. 17:55. 

                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz 

                                                                                     Elżbieta Nowak 

 

Sekretarz obrad 

Katarzyna Fiałkowska 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Elżbieta Janasek 
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